
ـــالی ورزش و مشکلات ـــورای ع ش
معیشتی و شغلی ورزشکاران

هفته گذشته در یکی از برنامه های رادیو ورزش مطرح شد که در 13
سال گذشته شورای عالی ورزش کشور که ریاستش بر عهده رئیس جمهور

است تشکیل نشده است.

در استان ما نیز در گذشته یکی از درخواست های کارشناسان و دست
اندرکاران ورزش تشکیل شورای عالی ورزش بود. در هر مناسبتی برخی
ها لزوم راه اندازی این شورا بر اساس اساسنامه موجود را
خواستار می شدند و آن را عاملی برای کم کردن مشکلات می دانستند.

با عنایت به این که استاندار ریاست شورای عالی ورزش در استان
ها را بر عهده داشته و تعدادی از نهادها و سازمان ها و ارگان
ها نیز برابر قانون عضو آن محسوب می شوند تشکیل مرتب و بهره
برداری بهینه از عضویت ادارات و نهادها می تواند گرهی از مشکلات
ورزش را بگشاید و در راستای برطرف کردن برخی از کمبودها مثمر

ثمر باشد.

در زمان استانداری دکتر حقیقت پور شورای عالی ورزش استان چند
جلسه ای تشکیل و برخی از تصمیمات در آن گرفته شد. اما در سه
سال گذشته این شورا تقریبا به طور منظم تشکیل یافته و این که
چقدر در جهت رفع مشکلات ورزش و برطرف کردن نیازهای ورزشکاران
مؤثر بوده و آیا توانسته است نقش خود را به خوبی ایفاء نماید

نیاز به بررسی و بحث جداگانه دارد.

در آخرین جلسه این شورا که در محل استانداری تشکیل یافت علاوه
بر نمایندگان ادارات، نهادها و سازمان های عضو، اساتید برجسته
ای چون دکتر مهرداد محرم زاده و نزدیک به 10 نفر از تحصیل کرده

های رشته تربیت بدنی در جلسه بوده اند

تشکیل جلسات شورای عالی ورزش با حضور متخصصان و تحصیلکرده های
رشته تربیت بدنی می تواند جلسات را به سمت و سویی که تامین
کننده منافع ورزش استان باشد هدایت نماید. باید قبول کرد که
استفاده از نقطه نظرات اساتیدی چون دکتر محرم زاده و دیگر
کارشناسان و دانش آموختگان تربیت بدنی نعمت بزرگی در راستای

غلبه بر مشکلات و اخذ تصمیمیت اصولی و علمی می تواند باشد.
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اگر شورا در مسیر درست پیش برود و شرکت کنندگان در آن و بخصوص
کسانی که می توانند در تصمیم گیری ها مؤثر باشند فقط نفع ورزش
و جامعه ورزشی را در نظر بگیرند و از پرداختن به حاشیه و راضی
نگاه داشتن این و آن خودداری بکنند ورزش از برکات این شورا

بهره مند می شود.

شورای عالی ورزش می تواند برای ورزش استان نسخه های شفا بخشی
بپیچد . ارائه گزارش توسط رؤسای هیات های ورزشی در جلسات شورا
اگر با نگاه بدبینانه و مغرضانه همراه نباشد در کاهش مشکلات

هیات ها تاثیر گذار می شود.

در آخرین جلسه شورا افشار رئیس هیات ووشو استان به خوبی از
جایگاه این رشته و اقدامات انجام یافته در سال های اخیر دفاع
کرده و لزوم توجه مسؤولین به این رشته و ورزشکاران افتخارآفرین
آن را یادآور شد. اگر این شورا تا جلسات بعدی بخشی از مشکلات
مطرح شده را به نفع ورزش ووشو حل بکند می توان ادعا کرد که به
نحو مطلوب به وظیفه خودش عمل کرده است و گرنه با حلوا حلوا

گفتن نمی توان مدعی شیرینی دهان ها شد.

وضعیت معیشتی و شغلی ورزشکاران یکی از مشکلات عمده ورزش استان
به شمار می رود. قهرمانی که نسبت به آینده خود با بیم و تردید
نگاه بکند نمی تواند در صحنه رقابت ها از همه داشته های خود
بهره ببرد. آرامش و راحتی فکر برای رسیدن به موفقیت در ورزش
عامل مهم تلقی می شود و چه زیبا خواهد بود که شورای عالی ورزش
کمیته ای را برای مشخص کردن نیازهای ضروری افتخارآفرینان و ملی
پوشان رشته های مختلف ورزشی استان تشکیل بدهد تا با مساعدت
کمیته و اعضای شورا به مرور و در حد امکان در برطرف کردن آنها

اقدام گردد.


